
Jeg har været ansat i Stadil-Vedersø Børnehus siden april 
2011. Jeg kom fra et job i et meget belastet område i Esbjerg, 
så det var en stor kontrast at komme til en lille landsby i 
Vestjylland.

I min tid som pædagog har jeg arbejdet i både vuggestue og 
børnehave og jeg har arbejdet på bosteder for voksne 
udviklingshæmmede. 

Uanset hvor jeg har arbejdet, har jeg set det som en 
spændende udfordring, at finde ind til de stærke sider, vi hver 
især besidder.

Det er muligt for alle, på een eller anden måde, at bidrage til 
fællesskabet og det er een af de ting, jeg prioriterer højt i mit 
arbejde i børnehuset. 

I det hele taget går jeg meget op i de mennesker, jeg omgås, 
både privat og på mit job. Jeg er meget social og jeg holder af 
at bruge naturen til både lange gåture og til at blive lidt klogere 
på, hvilke ressourcer vi har til rådighed. Jeg har altid været 
meget glad for sang, musik og bevægelse og det er altsammen 
noget jeg glæder mig over at dele med børnene. 

Efter flere år i børnehuset finder jeg stadig, hver dag, mange 
udfordringer i mit job. Ingen dage er ens og hver dag glæder 
jeg mig over samværet med børnene og mødet med mange 
forskellige familier.


